
c-;n hu Ln(to, I
o

.1 c-h olh ol-;h LJno
I ( 

, ? 
rqnn jh (v*1e d.

aL Låyc. husnuqrr O(.

Nr 3 - {gg8

Protokoll fört vid Bronsgan samfälligheb-
förenings styrebemöte 1 998-014- 1 B.

Närvarande Magnus Månson
Erik Wredling
Peter Haglund
Gunnar Larsson
Mats Pettersson
Bo Larsson
Göran Elström

samt supdeanten

sr.
- Ordf. Magnus Månson hälsade de nårvarande välkomna och förklarade mötet öppnat.

s2.
- Föregående mötesprotokolt nr 2-gB godkändes.

s3.
- MaF Pefiersson beråttade at han vadt ifömyad kontakt med den entreprenör
som giW gynnsammaste anbud på 4 bodar. Den senaste frågan rörde hur kostnaden
för byggnationen påverkas om vi beslutrar at bygga ihop miljöbodarna så att vi får 2 st
dubbelt så långa byggnader. GroW räknat blir inveteringskåstnaden då ca. 50 000 kr
lågre. Förhandsbesked garrs också att om formell bestllllning ges titlentreprenören under
maj månad kan byggetfårdigrställas under 3:e krvartalet iår,
- Styrebens medlemmar kunde inte enas om en rekommendation hurwida Z eller 4
!,Vggnader skall uppföras. Frågan hänskjutes till den atlmånna diskussionen på extra
föreningsståmman den 22 apnl.

s4.
- Magnus Månson beråttade att det nydigen vid dbkussioner med Vesterås Energi och
Vatten framkommit at vissa matningsledningar för elen inom område{ är att anse som
samfällighetens ansvar ehuru clefra lnte framgår av anläggningsbelutet Efter kontalct
med lantmätaren kan denna fråga oclaå tas upp till behandling på fönättningen den
2. apil

$5.
- Likaså har, som även angivib i kalleben till-enrastamman, vårt interna nåtför
Kabel-W inte heller tidigare tagits upp i anlåggningsbeslutet. Dårför kommer åven
detta at tas upp till behandling den 22 apnl.

s6.
- Magnus Månson berattade arfr dbkussionen med Telia angående seMceavtalför
vårt interna Kabel-TV-nåt fortgrår.
- Besitchlng av samfållighetens egendom genomfördes under innenrarande lördag. Där
framkom bl.a. att ena dönen tillföreningens fönåd måste renoveras.
- lnformation har kommit från Telia lnfomedia Kabel d TV6 har esatB med EuroNews.
W 6 år numera en bedalkanal.
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s7.
- Nåsta möte Hir 22 apfl i anslutning till extråtttmman.

se.
-Ordf. Magnus Månson tackade för visat intresse och förldarade mötet arrslutat

Västerås 9&04-18 Justeras:
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